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KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEKköltségvetési bizottsága
JEGYZŐKÖNYV

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 2023. december 12-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 14.11 óra
A jelenléti ív szerint jelen vannak:Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke,Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja,Almádi Krisztina Éva, Tóth Lívia a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagja Távolmaradás oka:hivatalos elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaRadványi GáborSomlyódy CsabaHerendi-Mezei JuditDr. Súlyán TamásDr. Végh LizaKutiné Kiss AnitaNovák AndreaVarga Tiborné
A nyilvános ülésen résztvevők:Deézsi TiborLajcsák AnettHermann ErnőAkócs Zoltán

jegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármestera Hatósági Főosztály vezetőjea Hatósági Főosztály Adóhatósági Osztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi FőosztálySzámviteli Osztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi FőosztályKöltségvetési Osztály vezetőjea Belső Ellenőrzési Osztály vezetője 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. képviseletében a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. részéről a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. részéről önkormányzati képviselő

Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök
Elnök: Először is szeretnék । mindenkitől elnézést kérni, hogy késtem, de ez a budapesti forgalom. Jó, akkor viszont szeretnék megkérni mindenkit, hogy foglaljon helyet, és akkor köszöntőm a megjelenteket, Alpolgármester urakat, Jegyző urat, a Bizottság tagjait, szomszédos bizottsági tagot és mindenkit, aki megjelent. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 fővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti, az ülésről hangfelvétel készül, az ülés
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nyilvános. Nekem most jelezte a kollégánk, hogy Huszti-Vouszka képviselő úr köddé vált. Szeretném, hogyha jegyzőkönyvbe az menne jó, hogy legyen már kedves a hivatal@kobanya.hu- ra időben jelezni, hogy jön-e vagy nem jön. Megnézem, hogy messengerüzenetet kaptam-e tőle, mert azt néha szoktam, de nem kaptam azt sem, úgyhogy. Mindegy, de nélküle is határozatképesek vagyunk. Jó, aki nem jelentkezett még be a szavazógépbe, az tegye meg. Az is rendben van, oké, akkor van-e bárkinek bármilyen javaslata napirendi pont felvételére, levételére? Senkinek. Jó, akkor kérem, hogy szavazzuk meg a Bizottságunknak a mai napirendjét. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [48/2023. 
(XII. 12.)]:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályozása (584. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásához kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése (551. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester3. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére többlettámogatás biztosítása (581. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi ellenőrzési terve (585. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző5. Az „Országos Futópálya-építési Program 2024.” című pályázaton történő részvétel és a saját forrás biztosítása (580. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. Tájékoztató a helyi adóztatási tevékenység 2023. évi alakulásáról (586. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző7. Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről (563. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester8. A polgármester egyéb juttatása - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés bj pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt 
ülésen tárgyalandó (574. számú előterjesztés)Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő9. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. I-XII. havi várható likviditási helyzetéről (566. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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10. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (587. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző11. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkaterve (553. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester12. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Költségvetési Bizottságának 2024. évi munkaterve (558. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a mai ülésnek, egyhangúlag elfogadtuk a mai ülés napirendjét.

1. napirendi pont:
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetési 

gazdálkodásának átmeneti szabályozása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Jó, akkor egyes számú napirendi pont, 584. számú előterjesztés, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályozása. Előterjesztő Polgármester úr, ha itt lenne megkérdezném, hogy szeretné-e kiegészíteni. Bárki? Alpolgármester úr szeretné kiegészíteni, akkor megadom a szót, parancsoljon.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Egyrészt csak szeretném felhívni a Bizottság figyelmét is, hiszen mint szakbizottság tárgyalja ezt az anyagot, hogy az eddigi átmeneti költségvetéshez képest nyilván mindenki észrevette, hogy egy kicsit változott. Annyiban átalakult, hogy menetközben ugye kiderült, számos olyan beruházásról, projektről, hogy annak az indítása, ha később a költségvetésben kerül sorra, akkor akár az beletolódhat olyan időjárási körülmények közé, ami nem szerencsés. Ezért kipróbáltuk most, azt hiszem a szoros és feszes gazdálkodás következtében erre lehetőség kínálkozott, hogy korábbra hozzuk ezt az átmeneti költségvetésnek az időszakára, így aztán már januárban gyakorlatilag a kiírással tudnak a megfelelő önkormányzati részek, illetve cégek, akik ezzel meg vannak bízva ezt végrehajtani. Illetve olyan jellegű támogatásokkal sem kell megvárni a februárt, és onnan indítani, hiszen már most tudunk ebben gondolkozni. Én azt gondolom, a másik, hogy ugyanúgy megtartottuk a feszességet ebben a részben, hiszen a megfelelő tartalékolás - éppen beszélgettünk a kollegákkal itt előtte, hogy még minden évben szükség volt arra tartalékra, és milyen jó, hogy volt ez a tartalék amit itt képeztünk -, ez biztonságot ad, és hát el tudta a Kőbányai Önkormányzatot juttatni egy olyan szintre, színvonalra, hogy míg a kerületek többsége mondjuk egy ilyen időszakban egy-egy tulipánágyásnak az átadása mellett pózol a polgármester, addig itt azért sokkal több minden történt, és nagyságrendileg sokkal színvonalasabb és nagyobb projektek, fejlesztések történtek az elmúlt időszakban, és reméljük, hogy 2024-ben is. Úgyhogy én végigolvastam ezt a 42 oldalt, én azt gondolom, hogy mindenki megtalálja a magáét, mindenki itt izgult a képviselők közül is, hogy hogy lesz a következő évben, megmarad-e a 10 millió forintja, és a többi, tehát én azt hiszém, hogy erre a lehetőség megvan, hogy azokat a jó dolgokat, amit kitaláltuk az elmúlt idők folyamán, azt a 2024-es - mind az átmeneti, mind remélem később a normál - költségvetés is tudja tartalmazni. Úgyhogy én jó szívvel ajánlom mindenkinek elfogadásra.
Elnök: Köszönöm szépen. Még valaki? Annyit talán még, hogy nekem majd még lesznek ötleteim, 
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hogy mi az, amit esetleg, mi az, amire még lehetne fordítani keretet, de azt majd a frakcióvezetőnek jó időben el fogom mondani. Most nem fogom megosztani senkivel. Jó, nem osztom meg. Nekem lenne ötletem, amit egyébként jó pár kerületben látok. Ez biztos, hogy ez politikai nem tudom én döntés is lesz, de én nagyon jó ötletnek tartanám, hogyha a 65 év felettieknek valamilyen utalványt adnánk. Merthogy tőlem ezt mindig megkérdezik. Azontúl ugye, hogy 25 családnak a nevét leadhatom, de más kerületekben látom. Én ezt, akkor most mégiscsak elárultam. Jó, akkor még valaki? Jó, más nincs, akkor viszont megkérem a Bizottságot, hogy hozzuk meg a döntésünket az 584. számú előterjesztésnek a támogatásáról. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályozásáról szóló, 584. számú előterjesztést támogatja [49/2023. (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy a Bizottságunk egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. Az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem 
lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásához kapcsolódó behajthatatlan követelések 

kivezetése
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Jön a kettes, 551. számú előterjesztés, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásához kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése. Az előterjesztés 4. melléklete bizalmas. Előterjesztő Polgármester úr. Bárkinek? Semmi. Jó, akkor viszont megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket az 551. számú előterjesztésnek a támogatásáról. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásához kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetéséről szóló, 551. számú előterjesztést támogatja [50/2023. 
(XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális 
Nonprofit Kft. részére többlettámogatás biztosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Hármas napirendi pont, 581. számú előterjesztés, a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére többlettámogatás biztosítása, előterjesztő Polgármester úr. Van-e bárkinek észrevétele? Nincs. Rendben, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket az 581. számú előterjesztésnek a támogatásáról vagy nem támogatásáról. Indítom a szavazást.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére többlettámogatás biztosításáról szóló, 581. számú előterjesztést támogatja [51/2023. (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 
2024. évi ellenőrzési terve

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Négyes napirendi pont, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi ellenőrzési terve, 585. számú előterjesztés, Jegyző úr az előterjesztő. Kíván-e hozzászólni? Nem. Nekünk? Semmi. Jó, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket az 585. számú előterjesztésnek, előterjesztésről. Ennyit teszek hozzá. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi ellenőrzési tervéről szóló, 585. számú előterjesztést 
támogatja [52/2023. (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést.
5. napirendi pont:

Az „Országos Futópálya-építési Program 2024." című pályázaton történő részvétel és a 
saját forrás biztosítása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Ötös napirendi pont, az „Országos Futópálya-építési Program 2024." című pályázaton történő részvétel és a saját forrás biztosítása, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretné-e kiegészíteni? (Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.) Bárkinek? Nekem lesz. Meg kellett volna néznem korábban, amikor erről szó volt, úgyhogy lehet, hogy olyat kérdezek, amit korábban kellett volna. Hogy ugye én is a Gyakorló utcában lakom, hogy az ott élők meg lettek-e kérdezve arról, hogy szeretnének-e oda futópályát? Hogy egyáltalán felmértük-e ezt, hogy mit szólnak ehhez? Köszönöm. Ez lenne az egyik kérdésem. Ja, bocsánat, megadom a szót Radványi alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm a szót. Képviselőasszonynak, ha jól értettem a kérdését, arra kíváncsi - mert nem tudok szájról olvasni most éppen - Ács Andrea: hát meg nem is látja, mert 
maszk van rajtam -, hogy volt-e előlegezett megkérdezés ebben a pályázatban? Ennek - tulajdonképpen ez egy másik pályázat, de mégis valamennyire összefügg -, korábban, talán nyolc évvel ezelőtt volt egy olyan pályaépítő országos pályázati program, amin mi is elindultunk. Akkor mi átnéztük annak idején az összes területét Kőbányának, ahol lehetséges lenne ilyen futópályákat kiépíteni, és akkor az egy alapos kivizsgálás volt. Akkor nem ezt a helyszínt, de a Gyakorló utca, azaz a Gyakorló utca környékének mintegy 5000 lakójának igazán indokolt volt, hogy oda egy futópályát terveztessünk. Akkor egy kicsit beljebb - nem tudom behatárolni 
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pontosan, az is Gyakorló utca, illetve Gépmadár utca, az a keskeny park, ami ott van játszótérrel -, ott lett volna, viszont annak a pályázatnak az volt az előnye ezzel szemben, hogy ott csak 400 méteres pályát engedélyeztek. Viszont a mostani kiírás ez 600 méteresről szól és így az a helyszín, ami korábban a 400 méteresre volt, az így akkor nem volt alkalmas arra, hogy ott pályázzunk, és be kellett adni határidőre a pályázatot. Ezt a Városüzemeltetés egyeztetve természetesen az önkormányzati vezetőkkel jónak ítélte arra, hogy beadjuk. Hozzáteszem, Sporttanácsnok úr sportszakmai kifogásait megfogalmazta a frakcióvezetői ülésen is ezzel kapcsolatban, hiszen itt négy - az ő elmondása alapján, én nem számoltam utána, bár megnézhettem volna a térkép vagy a vázrajz alapján, négy - visszafordító 180 fokos fordulat van ebben, és ez nem teljesen szerencsés egy normális ütemű futás esetében. Tehát nem a legalkalmasabb pálya, de ez a helyzet van, és úgy gondoltuk, hogy mindenképpen ennek ellenére elindulunk ezen a pályázaton, hiszen 100%-ig támogatott emlékeim szerint. Köszönöm.
Elnök: Jó, köszönöm. Erre lettem volna kíváncsi. Én egyébként támogatom, nem azért, mert ott - bocsánat -, szóval én támogatom, nem azért, mert ott élek, hanem hogy én szoktam arrafelé futkározni, úgyhogy biztos, hogy nagyon jó lesz, csak kíváncsi voltam, hogy miért pont oda. Persze én is tudnék más helyet is találni, de azt majd egyszer megbeszéljük, de hogyha ez ott megépül, akkor biztos, hogy jó helye lesz, csak erre voltam kíváncsi. Köszönöm. Még valaki? Jó, akkor szavazhatunk, hozzuk meg a döntésünket az 515. - bocsánat, hülyeséget mondtam -, 580. számú előterjesztésről. Elnézést, indítom a szavazást. Ne haragudjanak, szóval indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal az „Országos Futópálya-építési Program 2024.” című pályázaton történő részvétel és a saját forrás biztosításáról szóló, 580. számú előterjesztést 
támogatja [53/2023, (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont: 

Tájékoztató a helyi adóztatási tevékenység 2023. évi alakulásáról 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Hatos napirendi pont, tájékoztató a helyi adóztatási tevékenység 2023. évi alakulásáról, 586. számú előterjesztés, Jegyző úr az előterjesztője, nem szeretné (Jegyző úr jelzi, hogy nem 
szeretné kiegészíteni]. Mindenkinek világos minden. Ebben van 102%? Valami olyasmi, azt hiszem, vagy valamelyikben.van. (Nevetve.) Jó, akkor ugye senkinek semmi, akkor tájékoztató, nem szavazunk, lezárom a napirendet.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a helyi adóztatási tevékenység 2023. évi alakulásáról" tárgyú 586. 
számú előterjesztést megtárgyalta.

7. napirendi pont:
Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri 

döntésekről
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Hetes napirend szintén tájékoztató, a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott 
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polgármesteri döntésekről, 563. számú előterjesztés. Hát Polgármester úr nincs jelen. Valaki? Mindenki átolvasta, tisztában van vele. Jó, akkor ezt is lezárom, ugye tájékoztató, nem szavazunk.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri 
döntésekről" tárgyú 563. számú előterjesztést megtárgyalta.

A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés bj pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó 
napirendi pont. Az érintett nem kérte a zárt ülésen történő tárgyalást, az ülés nyilvános keretek 
között folytatódik.

8. napirendi pont: 
A polgármester egyéb juttatása 

Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő

Elnök: Nyolcas napirendi pont, azt mondja a polgármester egyéb juttatása. Bizalmas, a többit nem fogom felolvasni, én vagyok az előterjesztője, én nem szeretném kiegészíteni, megértettem, hogy miről szól. Valaki esetleg? Ugye azt, ha jól értem, akkor nem tehetjük, vagy hát most megtehetjük, hogy nem szavazzuk meg, de attól ez még járni fog Polgármester úrnak, ha jól értem, ugye? Tehát nem írhatom át a törvényt. Jó, akkor senkinek nincsen semmilyen hozzáfűznivalója, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket az 574. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a polgármester egyéb juttatásáról szóló, 574. számú előterjesztést támogatja [54/2023. (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést.
9. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-XII. havi 
várható likviditási helyzetéről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Jó, akkor azt mondja, hogy kilences napirendi pont, 566. számú előterjesztés, tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. 1-XII. havi várható likviditási helyzetéről. Radványi alpolgármester úr, nem szeretné elmondani, hogy milyen jól állunk? Mindig el szokta. (Mikrofon nélküli egyeztetések.} Jó, akkor nincsen más, szavazás nélkül lezárom a napirendet.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-XII. havi 
várható likviditási helyzetéről" tárgyú 566. számú előterjesztést megtárgyalta.
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10. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Tízes napirendi pont, 587. számú előterjesztés, tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról. Bocsánat, előterjesztő Jegyző úr. Bárkinek? Nekem lesz kettő. Az egyik, amit szeretnék megkérdezni - kiírtam magamnak, bocsánat -, a 328/2023-as Halom utca 13., azt megvásárolták, és én szeretnék egy kicsit többet tudni a megvásárlóról, aki az Igazi Jézus Egyház Vallási Közösség Egyesület. Én rákerestem az interneten, nekem nem dobott ki semmit. Nyilván létezik, csak ha esetleg, vagy most szóban valami több információt szeretnék tudni erről a vallási közösségről vagy egyesületről, vagy ha most nem tudnak nekem tájékoztatást adni, akkor írásban. Ez az egyik. A másik pedig a 365/2023., ez a Bánya utca 32., ugye az iskola - hogy A Gondolkodás Öröme Alapítvány, illetve meg a Nova Sport Egyesülettel kapcsolatban -, és az vagyon odaírva a végére, hogy még várni kell az aláírásra. Hogy miért nincs az még aláírva vagy mit kell azon érteni, hogy nincs aláírva? Köszönöm. Radványi Gábor alpolgármester úr, parancsoljon.
Radványi Gábor: A másodikra nem tudok választ adni megkérdezem majd a kollégáimat, hátha ők többet tudnak. Az elsővel kapcsolatban, ez egy nyílt pályázat volt, a Halom utca 13., ahol összesen egy pályázó volt. Ezt én is sérelmeztem, mert általában Kőbányán többen is szoktak pályázni, és az a jó, amikor licitálnak fölfelé. Itt egy volt és a kikiáltási áron, 60 000 000 Ft-ért elvitte. Én is megnéztem, én sem sokat találtam erről az egyesületről, tehát nem ismerem őket. Amikor a szerződés aláírása megtörtént, azt vagyonügyekért felelős alpolgármesterként én írtam alá az Önkormányzat részéről úgy, hogy jelen voltak a vevők is. Kínaiak voltak és egy kínai nő, aki tolmácsolt nekik, az fordított ott, és igazából a vételárat, az első részletet azt hiszem megfizették, és az azt követően pedig a harminc napon belül meg kell fizetniük - ha jól emlékszem a szerződés tartalmára, akkor -, az még ebben az évben talán realizálódhat, de az is lehet, hogy csak januárban. Ugye? Nézek Lizákra (egyeztetés a háttérben), lehet, hogy csak januárban. Úgyhogy többet nem tudok erről. Talán egyházügyi felelős alpolgármester lehet, hogy többet tud a kilétéről, egy kínai keresztény egyházról.
Elnök: Igen, olvastam, elnézést, a szavába vágtam, nem direkt volt. Igen, egyébként annyit találtam róla én is, hogy nem tudom én, talán a ’20-as években, hogy akkor alapították, azt nem is néztem, hogy kínai. Aztán lehet, hogy valami hülyeséget is találtam azonkívül, vagy nem úgy hülyeség, hanem hogy nem tudom, hogy odatartozik-e, hogy pünkösdi adventista. Mindegy, csak hogy engem érdekelt volna. Jó, akkor viszont Jegyző úrnak megadom a szót. Köszönöm szépen.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Az egyházról, illetve a vallási közösségről, amelyet Képviselőasszony említett, valóban ezeket az információkat lehet általában elérni. Jelen esetben egy jogi személy az árverési nyertes, amely az Igaz Jézus Egyház vallási közösség Egyesület, mint ilyen az Önkormányzat számára, mint eladó számára különösen egy nyílt pályázati eljárásban az egyház tevékenysége, illetve a vallási közösség felekezeti tartalma az irreleváns. Egyébként az Egyesület egy Harmat utca 142. alatt bejegyzett Vallási Egyesület, a Fővárosi Törvényszék 2023. május 8-án jegyezte be, a létesítő okirata egyébként 2019. december 30-ai. Nyilván valami módosítás volt benne, Lin Guoen az általános önálló képviselője. Civil Szervezetek országos nyilvántartása nyilvános közhiteles nyilvántartás, minden adata az Egyesületnek ott ebben elérhető. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Jó, majd még én is utánanézek. Nem, én csak azért is kérdeztem, mármint a környékbeliek számára ez nem jelent-e problémát, de akkor ezek szerint nem jelent semmilyen problémát. Jó, köszönöm szépen. Radványi alpolgármester úr, parancsoljon.
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Radványi Gábor: Csak annyi kiegészítés, hogy én felhívtam a figyelmüket arra, hogy igazából ez egy, valóban egy egyház, én attól tartottam egyébként, hogy ez valami fedőszervezet, és utána akkor beépítik maximálisan lakásokkal, és felhívtam a figyelmet arra, hogyha egy éven belül - a szerződésben benne van - nem kezdik el az építkezést, akkor visszaszáll az Önkormányzatra, és az nekik anyagilag nem nagyon éri meg. Azt mondták, hogy itt ők hitéleti tevékenységet kívánnának folytatni, és mindenféle beépítési paraméterhez alkalmazkodni fognak.
Elnök: Köszönöm szépen. Jó, másnak? Akkor lezárom a napirendet szavazás nélkül, tájékoztató volt. Oké.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról" tárgyú 587. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Azt mondja, ez volt a tízes, ugye?
11. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi 
munkaterve

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Igen, akkor tizenegyes, 553. számú előterjesztés, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkaterve, előterjesztő Polgármester úr. Bárkinek? Almádi Krisztina Éva. Nem tudom, hogy adtam-e meg már magának szót, de akkor most megadom. Parancsoljon.
Almádi Krisztina Éva: Azt szeretném megkérdezni Jegyző úrtól, hogy a testületi és bizottsági munkatervek elfogadása után várhatóan mikorra készül el a pontos időbeosztás? Nevezetesen, hogy a testületi és bizottsági ülések pontosan mely napokon lesznek az első félévben? Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm, Jegyző úrnak megadom a szót, parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Megvan a tervezete a beosztásnak, és amennyiben a munkaterveket a testületek elfogadják, akkor a szokásunkhoz híven, az év utolsó ülésén fogunk erről majd egy kis táblázatot mindenkinek átadni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm. Nekem lesz egy kérdésem. Az szerepel az előterjesztésben, 4. bekezdés, hogy - jöjjenek be a Képviselő urak és üljenek le legyenek kedvesek, köszönöm -, hogy a helyi önkormányzati képviselők 2024. évi általános választását követően a megválasztott képviselők, és a polgármester megbízatása 2024. október 1-jével keletkezik, így az új Képviselő-testület alakuló ülésére 2024. őszén kerülhet majd sor. Miért október 1-jével keletkezik? Nem október 13-áig tart mindenkinek a mandátuma? Az miért van beleírva, az október 1-je? Köszönöm. Jegyző úr, parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Azért, mert az Alaptörvény így rendelkezik. A Képviselő-testület, illetve a képviselők mandátuma nem dátumhoz kötődik, hanem a következő megválasztott testület alakuló ülésével szűnik meg. Az átmeneti rendelkezés pedig jelenleg az Alaptörvényben, illetve a választási törvényben található. A választás időpontjától eltérően a 
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június 9-ei választás eredménye alapján mandátumot nyert képviselők, önkormányzati képviselőknek, és polgármestereknek a jogszabályi rendelkezés alapján október 1-jével jön létre a mandátuma. Tehát az alakuló ülést ezt követően lehet megtartani, ekkortól gyakorolhatják a képviselői jogaikat, és ezután az alakuló üléssel fog megszűnni az előző Képviselő-testületnek, illetve a képviselőknek a mandátuma. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm. Még valaki? Jó nincsen más, akkor viszont megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket - pillanat - az 553. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkatervéről szóló, 553. számú előterjesztést támogatja 
[55/2023. (XII. 12.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta az előterjesztést.
12. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Költségvetési 
Bizottságának 2024. évi munkaterve

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Akkor az utolsó napirendi pontunk a tizenkettes, 558. számú előterjesztés, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Költségvetési Bizottságának 2024. évi munkaterve, Polgármester úr az előterjesztő. Valakinek? Én csak egy körkérdést tennék, hogy ez az időpont, ez a kedd gondolom ez jó? Azon ne változtassunk? (A bizottsági 
tagok jelzik, hogy egyetértenek.) Jó, akkor, ha nincsen más, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket az 558. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.
56/2023. (XII. 12.) KVB határozata
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Költségvetési 
Bizottságának 2024. évi munkatervéről(4 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23.) önkormányzati rendelet 75. §-a alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 2024. évi munkatervét az 1. melléklet határozza meg.2. Ez a határozat 2024. január 1-jén lép hatályba, és 2025. január 1-jén hatályát veszti.

1. melléklet az 56/2023. (XII. 12.) KVB határozathoz

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési Bizottságának 2024. évi munkaterve

Január - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.
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FebruárA Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet tervezetének bizottsági véleményezéseElőterjesztő: a Bizottság elnökeSzakmai felelős: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Március1. A kiemelt sportszervezetekkel kötendő, egymillió forintot meghaladó pénzeszközátadásról szóló szerződések jóváhagyásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A kulturális, művelődési és ifjúsági feladatellátáshoz kapcsolódó, egymillió forintot meghaladó pénzeszközátadásról szóló szerződések jóváhagyásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Április - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

MájusTájékoztató a Költségvetési Bizottság határozatainak végrehajtásárólElőterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Június - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Júliusi tanácskozási szünet

Augusztus - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Szeptember - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Október - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

November - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

December1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Költségvetési Bizottságának 2025. évi munkaterveElőterjesztő: a polgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője2. Tájékoztató a Költségvetési Bizottság határozatainak végrehajtásárólElőterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal elfogadta az 558. számú előterjesztést.
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Elnök: Jó, senkinek semmi, akkor megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjét megtárgyalta, és felkérem Tóth Líviát, hogy a jegyzőkönyvet velem együtt írja alá. Köszönöm a megjelentek munkáját, és a Bizottság ülését 14 óra 37 perckor bezárom, bezártam.
K. m. f.

Tóth Lívia bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

Z meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ív■/ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKöltségvetési Bizottság
a 2023. december 12-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Ács Andrea elnökAlmádi Krisztina ÉvaHuszti-Vouszka András Norbert Marksteinné Molnár Julianna Tóth Lívia
Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Dr. Súlyán Tamás Dr. Végh Liza Kalmár Beáta Kutiné Kiss Anita Novák Andrea Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Varga Tiborné



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő -testületKöltségvetési Bizottság
lelenléti íva 2023. december 12-én (kedden)14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKöltségvetési Bizottság
Meghívottak jelenléti íve a 2023. december 12-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére
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